
ΕΝΑ ΣΚΑΝΔΑΛΟ ΠΟΥ ΑΝΑΖΗΤΑ ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ

Η παρέλευση του χρόνου, η αδιαφορία της δικαιοσύνης να ερευνήσει την
υπόθεση και η αποστασιοποίηση της πλειοψηφίας των ΜΜΕ (γιατί άραγε;) από το να
συνεχίσουν να ερευνούν και να προβάλουν το ευρύτερο θέμα της ροής χρημάτων
από το δημόσιο προς τις εταιρείες των κυρίων Βαρβιτσιώτη και Ολυμπίου και δι’ αυτών
της έμμεσης χρηματοδότησης στελεχών της ΝΔ, δίνουν την αίσθηση πως ό,τι συνέβη
συνέβη και πάμε παρακάτω σαν κανονικά. Αν αυτό αποτελεί τον ευσεβή πόθο των
κυβερνητικών στελεχών, δεν ισχύει το ίδιο και για εμάς.

Η συγκεκριμένη πτυχή της ευρύτερης υπόθεσης μέσα από την σύμβαση ύψους
1,5 εκατ. € μεταξύ του ΤΕΕ και της ένωσης εταιρειών «V+O – CURIOUSAHEAD –
UNLIMITED» για την χρηματοδότηση της καμπάνιας για τα «100 χρόνια ΤΕΕ», έχει δικαίως
δημιουργήσει τεράστια αρνητική αίσθηση σε χιλιάδες συναδέλφους που βλέπουν τα
χρήματα που καταβάλλουν στο ΤΕΕ να διασπαθίζονται όχι απλά σε δράσεις
ανύπαρκτης σκοπιμότητας και χωρίς αντίκρισμα για τους ίδιους αλλά αυτά τα
χρήματα να καταλήγουν σε ύποπτες διαδρομές.

Ο εορτασμός των 100 χρόνων του ΤΕΕ αντί να αποτελέσει μια ουσιαστική
στιγμή ανασκόπησης και προσπάθειας οικοδόμησης σχέσεων με την κοινωνία, για το
σύστημα Στασινού κατέληξε να είναι μία θλιβερή προσπάθεια αυτοπροβολής του (και
μάλιστα ενόψει των τελευταίων εκλογών στο ΤΕΕ) και όλα αυτά τελικά συνέβησαν στη
σκιά ενός σκανδάλου.

Έτσι για εμάς ως ΑΡΑΓέΣ όχι απλά το θέμα δεν έχει κλείσει, όχι απλά δεν πάμε
παρακάτω σαν κανονικά, το θέμα για εμάς έχει αναβαθμιστεί σε ένα πολιτικο-
συνδικαλιστικό σκάνδαλο, το οποίο συνεχίζει να αναζητά απαντήσεις και σίγουρα
επαναφέρει στο προσκήνιο την ανάγκη αλλαγής ηγεσίας και πολιτικής κατεύθυνσης
στο ΤΕΕ, ως ελάχιστο δείγμα της αναγκαίας κάθαρσης.

Τοποθετούμε μάλιστα αυτή την κραυγαλέα εξέλιξη ως την κορυφή του
παγόβουνου ενός μεγαλύτερου σκανδάλου και ταυτόχρονα προλβήματος καθώς
αφορά τις προτεραιότητες του ΤΕΕ και την ικανότητα ή μη να μεριμνά για το συμφέρον
των μηχανικών. Και μιλάμε για το οικοδόμημα της διοίκησης Στασινού που με την
στήριξη των παρατάξεων ΔΚΜ, ΔΗΣΥΜ και ΔΗΠΑΜ έχει μετατρέψει το ΤΕΕ σε ένα φορέα
διαχείρισης συμβάσεων εκατοντάδων εκατομμυρίων ευρώ, χρηματοδότησης όχι μόνο
ευρωπαϊκής αλλά και του ελληνικού ΠΔΕ και του προϋπολογισμού του ΤΕΕ, τα οποία
διαμοιράζονται μέσα από συμβάσεις, όχι πάντα προφανούς σκοπιμότητας, σε
διάφορους ανάδοχους με διαδικασίες που παρότι νομιμοφανείς προκαλούν την
αίσθηση ενός γενικευμένου πάρτι αναθέσεων, που προκαλεί αν μη τι άλλο εύλογα
ερωτήματα που σχετίζονται με την διαφάνεια ως προς το πώς τελικά επιλέγονται οι
ανάδοχοι και ως προς το πως πιστοποιούνται τα παραδοτέα τους από το ΤΕΕ.



Σαν ΑΡΑΓέΣ με την παρουσία μας ως αντιπολίτευση στην Διοικούσα Επιτροπή
(ΔΕ) του ΤΕΕ, διατηρώντας «επί της αρχής» επιφύλαξη και διαφωνία έχουμε
καταψηφίσει όλες αυτές τις συμβάσεις αυτές και παρά την κατεπείγουσα μορφή που
έρχονται για έλεγχο και έγκριση στην ΔΕ σε όλα τα στάδια τους, εμείς για οποιοδήποτε
θέμα θεωρούμε ότι δεν υπάρχει επαρκής τεκμηρίωση ή ότι εγείρονται περεταίρω
ερωτήματα τα έχουμε επισημάνει. Αρκεί να διαβάσει κανείς τις χιλιάδες σελίδες
πρακτικών των αποφάσεων της ΔΕ του για να βρει κυρίως τις επισημάνσεις των
ανθρώπων του ΑΡΑΓέΣ που διατέλεσαν μέλη της ΔΕ.

Μέχρι χθες, για εμάς ήταν προφανές, ότι μέσα από αυτό το πάρτι αναθέσεων,
η διοίκηση Στασινού ασκεί την πολιτική της, εξυπηρετώντας ημέτερους και
διευρύνοντας την πολιτική της επιρροή με νέους αυλικούς. Αυτό που προστίθεται μετά
το ξέσπασμα του σκανδάλου της V&O, είναι δύο επιπλέον εύλογα ερωτήματα: πρώτον
εάν πίσω από αυτές τις συμβάσεις υπάρχει και διαδρομή χρημάτων που διοχετεύεται σε
άλλα ταμεία και δεύτερον αν ειδικά με τις συμβάσεις του ΤΕΕ με διαφημιστικές εταιρείες,
ο πρόεδρος Στασινός οικοδομεί και το δικό του προστατευτικό μανδύα στα ΜΜΕ,
φτιάχνοντας μια λίστα «Στασινού» (κατά την λίστα Πέτσα) για την εξασφάλιση της δικής
του προβολής και προστασίας από την αντιπολίτευση.

Δεν είναι λίγα αυτά που έχουν ήδη δει το φως της δημοσιότητας σχετικά με την
ροή των χρημάτων από την εταιρεία Blue Skies προς κομματικά στελέχη που
εργάζονται στην επικοινωνία και στρατηγική της ΝΔ και την Ομάδα «Αλήθειας» της ΝΔ
και δεν έχουν διαψευσθεί. Το πως είναι συγκοινωνούντα δοχεία οι εταιρείες V&O με την
Blue skies έχει επίσης έρθει στο φως της δημοσιότητας χωρίς να διαψευσθεί. Η
σύμβαση μεταξύ ΤΕΕ και της ένωσης εταιρειών V+O – CURIOUSAHEAD – UNLIMITED» για
την χρηματοδότηση της καμπάνιας για τα «100 χρόνια ΤΕΕ» είναι επίσης γεγονός.

Για το συγκεκριμένο στην πρώτη ανακοίνωση μας της 15ης Απριλίου θέσαμε
προς την διοίκηση του ΤΕΕ μια σειρά ερωτήματα. Ρωτήσαμε εάν το συνολικό κόστος
του 1,5 εκατ. € κρίνεται ως εύλογο για την εν λόγω καμπάνια. Ρωτήσαμε για τις
σκανδαλώδεις παραμέτρους της διακήρυξης του διαγωνισμού που οδήγησε στην εν
λόγω σύμβαση. Ρωτήσαμε εάν γνώριζαν την συγγενική σχέση του εκπροσώπου της
αναδόχου εταιρείας με σημαίνοντα πρόσωπα του κυβερνώντος κόμματος της ΝΔ και
με τις δραστηριότητες της Ομάδας «Αλήθειας» της ΝΔ. Ρωτήσαμε πως
πιστοποιήθηκαν τα παραδοτέα μίας σύμβασης που αρκετοί είχαν εξαρχής επισημάνει
ότι αρκεί το 1/3 του προϋπολογισμού για το ίδιο φυσικό αντικείμενο και εάν είναι σε
θέση να διαβεβαιώσουν ότι μέρος του 1,5 εκατ. € δε χρησιμοποιήθηκε για να καλύψει
αλλότριες δραστηριότητες από τις περιγραφόμενες στη σχετική σύμβαση. Ρωτήσαμε
αν Συμφωνεί ο Πρόεδρος, η παράταξη της ΔΚΜ και οι μόνιμοι συνοδοιπόροι του στο
ΤΕΕ με το περιεχόμενο της λασπολογικής πολιτικής της Ομάδας Αλήθειας με στόχο την
εξόντωση των πολιτικών αντιπάλων της ΝΔ και ειδικά του στενού πυρήνα του Μεγάρου
Μαξίμου.

Απάντηση καμία μέχρι στιγμής από την πλευρά της διοίκηση. Οι μόνοι από
τους εμπλεκόμενους που προς τιμήν τους βρήκαν το θάρρος να διατυπώσουν άποψη
μέχρι στιγμής αποτελούν τέσσερα μέλη της παράταξης της ΔΗΣΥΜ τα οποία με
επιστολή τους προς την Συντονιστική Επιτροπή της ΔΗΣΥΜ αναφέρουν πως «Η
παράταξή μας (...) εμφανίζεται ως εμπλεκόμενη στη χρηματοδότηση εταιρείας
επικοινωνίας, η οποία με τη σειρά της εμφανίζεται ως χρηματοδότης του κεντρικού
προπαγανδιστικού μηχανισμού της Ν.Δ. στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης».

Ως ΑΡΑΓέΣ σκοπεύουμε να μην αφήσουμε αναπάντητα τα παραπάνω
ερωτήματα και το σκάνδαλο αυτό να επικρέμεται. Διατυπώνουμε καταρχάς το αίτημα
και πρόκειται να κάνουμε το παν που περνά από το χέρι μας για να τηρηθεί, το ΤΕΕ να



σταματήσει εδώ και τώρα να συνάπτει συμβάσεις Προβολής και Διαφήμισης
περιλαμβανομένων των δράσεων δημοσιότητας των έργων στα οποία εμφανίζεται ως
Αναθέτουσα Αρχή ή φορέας υλοποίησης. Ζητάμε επίσης τον έλεγχο της σχετικής
σύμβασης και για αυτό τον λόγο ζητήσαμε ήδη εγγράφως να μας παραδοθούν όλα
τα σχετικά έγγραφα περιλαμβανομένων των πρωτοκόλλων παραλαβής και δειγμάτων
του φυσικού αντικειμένου της. Παράλληλα ζητήσαμε το θέμα της σύμβασης για τα
«100 χρόνια ΤΕΕ» να προστεθεί στην Ημερήσια Διάταξη της Συνεδρίασης της
Αντιπροσωπείας που θα διεξαχθεί στις 11 και 12 Μαϊου στην Αθήνα. Ανάλογα με τις
απαντήσεις που θα λάβουμε μέσα στην συνεδρίαση της Αντιπροσωπεία αλλά και από
την εξέταση όσων εγγράφων μας χορηγηθούν, θα διατυπώσουμε και τα επόμενα
βήματα.
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